
PROTOKOLL nr 5 vid sammanträde den 29/4/57
i Djurgårdens överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Norén, Eckerbrant,
Lövdahl och Liliequist.

Förhindrad: Nordlund.

§ 33.
Diskuterades med S. Bergh diverse fotbollsfrågor, bl.a. viss frän 

presskritik, och med E. Nirling vissa skidangelägenheter, bl.a. möjlig
heten av en förstärkning av backhoppargardet med Holger Karlsson från 
Koskullskulle.

§ 34.
Rapporterade Lövdahl från boxningsturnén till Öst-Tyskland. Trots 

betydande resestrapatser, bl.a. en 30-milaresa pr buss till första match
platsen och blott en timmes vila, innan boxningarna startade hade trupp
deltagarna förstått att hävda sig gott. Två nederlag med 2-8 och 1-4 (i 
det senare fallet med juniorboxare) och en oavgjord match med 5-5 redo
visades som resultat. Disciplinen och trivseln i truppen hade varit ut
märkt och turnén torde få en viss betydelse för nyrekryteringar till 
sektionen.

§ 35.
Utsågs Norén, Lövdahl och Eckerbrant att representera ÖS vid box

ningssektionens årsmöte den 4 maj 1957 kl. 18.30 i Floras Kulle. Under 
hand hade erfarits att Bengt Modigh tänkt avsäga sig ordförandeskapet 
och med anledning härav och enär fullgod ersättare saknades beslöts att 
vädja till M. att kvarstå på posten.

§ 36.
I närvaro av revisor K. Lundberg redogjorde ordföranden för re

sultatet av den tidigare tillsatta ekonomiska kommitténs arbete, vilket 
mest kunde karakteriseras som ett betalningsstopp gentemot diverse 
fordringsägare i väntan på penningtillflöde i och med fotbollsseriesä
songens start. Beslöts att skattmästaren skulle göra en uppställning 
gällande de tre senaste årens ÖS-förvaltning i fråga om:

a) utbetalda sektionsanslag och dito för SM-representation;
b) omkostnader för ombyggnad av Stadionlokalen, box- och brottnings

lokalerna etc.;
c) kostnader för ÖS gällande ev. måltider och representation;
d) styrelsearvoden, trycksaker etc.

Uppdrogs åt skattmästaren ha arbetet färdigt till den 13/5/57.

I anslutning härtill diskuterades bl.a. de senaste årens fotbolls
turnéer och på direkt förfrågan upplyste Lundberg, att samtliga turnéer 
så när som på den i nov/dcc. 1957 förelåg slutredovisade.

§ 37.
Diskuterades lämplig present till Harry Rosin att utdelas vid 

boxningssektionens årsmöte den 4/5/57. Beslöts att en förtjänstmedalj 
skulle tilldelas honom men att detta endast får ske på föreningens års
möte. I det nu aktuella sammanhanget borde därför endera ett förenings
standar eller ett förtjänstdiplom ifrågakomma. (Sedan det vid kontroll 
visat sig att R. hade standaret valdes diplomet att ramas och glasas).

§ 38.
Avslutades sammanträdet med närvaro vid årsmöte i den nybildade 

konståkningssektionen.


